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HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-02-06, § 7 

 

 Tid Måndagen den 6 februari 2012 kl 15.45 – 17.30 
   

 Plats Balingsholm kursgård 
   

 Justerat Måndagen den 6 februari 2012 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M) §§ 1-7  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Åsa Wester (S)  

Rana Carlstedt (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M)  för Jonas Nilsson (M) 

Fredrik Canerstam (S)  för Mikael Magnusson (S) 

Viktor Strååt (M) §§ 8-23  för Per Ola Bosson (M) 

  

Ersättare: 

Viktor Strååt (M) §§ 1-7  

Per Johansson (FP)  

Maria Brogren (C)  

Måns Lönnroth (S)  

Charles Berkow (MP) §§ 1-15, 17-23  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Gustaf Landahl, Håkan Andersson, Ingrid 

Mårtenson, Malin Ekman, Margareta Widell, Pia Winbladh Högfors och Ulf 

Mohlander, samt biträdande borgarrådssekreteraren Markus Berensson. 

 

 

 

 



  

 
 § 7 

Verksamhetsberättelse 2011 miljö- och hälsoskyddsnämnden 
Dnr 2011-21787 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner verksamhetsberättelsen för år 2011 

 med personalberättelse och bokslutskommentarer och överlämnar den till 

 kommunfullmäktige.  

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 27 december 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden har ett stort ansvar för att bidra till en hälsosam 

och hållbar stockholmsmiljö och verksamhetsberättelsen innehåller många 

exempel på miljöförvaltningens viktiga hälsoskyddsarbete. Vi vill speciellt 

framhålla det positiva i att förvaltningens arbete uppmärksammats i media ett 

flertal gånger vilket kan öka allmänhetens kunskap om förvaltningens viktiga 

arbete och om miljö- och hälsoskyddsfrågor i stort. 

 

Det finns dock en del större problemområden i verksamhetsberättelsen. 

 

Miljöpartiet beklagar djupt att Stockholm är så långt ifrån att nå 

luftmiljökvalitetsmålen. Att halterna av kväveoxider och partiklar är långt ifrån 

årsmålet visar tydligt att alliansens taktik att bl.a. bolla frågan om 

stockholmsluften mellan olika myndighetsinstanser kraftigt har fördröjt arbetet 

med renare luft för stockholmarna. Att miljöbilsförsäljningen minskat till förmån 

för bensin och dieselbilar är också ett stort problem för stockholmsluften och vi 

anser att åtgärder måsta vidtas för att minska antalet fossilmedelsdrivna bilar på 

Stockholms gator. 

 

Det är fortfarande ett stort problem att staden inte vidtar de åtgärder som behövs 

för att minska utsläppen av växthusgaser till hållbara nivåer. Att inte vidta 

åtgärder för att klimatgasutsläppen t.ex. ska öka explosionsartat vid kall väderlek 

tyder på ett ointresse för klimatfrågan från den alliansledda majoriteten. Vi bor i 



  

ett land som ibland blir kallt och detta måste även tas i beaktande i stadens 

klimatarbete. 

 

Att arbetet med dagvattenstrategin och vattenprogrammet har försenats är också 

problematiskt då vi vad gäller vatten har tidssatta lagstadgade mål att uppnå, där 

vi redan har fått dispens för att uppnå målen. Vi anser att krafttag måste tas vad 

gäller vattenarbetet framöver för vattenkvaliteten i våra sjöar och vattendrag ska 

kunna nås inom en överskådlig framtid. 

 

Vi ställer oss även frågande till om statusen av Stockholms naturreservat har 

förändrats sedan förra året då färre reservat än innan visade gynnsam 

bevarandestatus. Inget nämns om detta i årets verksamhetsrapport och då 

alliansens nuvarande politik kontinuerligt knaprar bort oskyddad naturmark 

anser vi att skötseln av våra befintliga reservat är en nyckelfråga. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


